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Dokument Občan Snowden poskytl výpovědi Edwarda Snowdena, bývalého agenta NSA,
Jacoba Applebauma, nezávislého žurnalisty a hackera, a Williama Binney, zpravodajského
úředníka NSA a informátora. V dokumentu poskytli výpovědi i další lidé o situaci sledování
a zavádění celosvětové digitální diktatury.

Snowden vysvětlil, proč se rozhodl prozradit to, že jsme bezpečnostními agenturami po celém světě
špehováni:

„Pamatuji si internet ještě z doby kdy ještě nebyl sledován. Něco takového nemělo v dějinách
obdoby. Děti z jednoho konce světa se mohli bavit s odborníky na opačné straně zeměkoule na
jakékoliv téma a ti přitom automaticky respektovali jejich názory, ať už byly jakékoliv. Mohlo se
mluvit kdykoliv a o čemkoliv. Bylo to svobodné a ničím neomezené. Prvotní nadšení však opadlo a
tento model se začal postupně měnit. Lidé dnes vtipkují o tom, že nechtějí skončit na seznamu
sledovaných, když přispějí nějaké politické straně, nebo na síti vyjádří co si myslí. Všichni
předpokládame, že nás sledují. Mnozí si hlídají co píšou do vyhledávačů, protože vědí, že se to
zaznamenává a to omezuje jejich intelektuální rozvoj. Raději budu osobně riskovat vězení, nebo jiný
negativní důsledek svého jednání, než abych připustil, omezování intelektuální svobody.“

Applebaum na konferenci v parlamentu EU v Bruselu září roku 2013 řekl:

„Zaznamenal jsem zajímavý námět k diskuzi. To čemu se dříve říkalo svoboda se dnes nazývá
soukromím a jedním dechem říkáme, že soukromí už neexistuje. A tohle je pro mou generaci
znepokojivé. Měli bychom si uvědomit, že se ztrátou soukromí přicházíme i o svobodu, protože se
budeme bát svobodně vyjádřit a říct co si myslíme. Existuje mýtus o mašinerii pasivního sledování,
ale sledování není nic jiného než nástroj kontroly. Představa, že NSA provádí pasivní sledování je
nesmysl. Naopak jsme svědky toho, že jakmile vycítí příležitost, tak automaticky utočí na americké a
evropské občany, nebo kohokoliv.“

Binney se v březnu 2014 zúčastnil německého soudu jako soudní znalec, kde řekl:

„Myslím, že je potřeba podat svědectví o tom, co se děje v zákulisí tajných služeb po celém světě.
Nejde jen o NSA. Všechny ty programy, které odhalil Edward Snowden slouží ke sběru informací.
Stejně postupovaly všechny diktatury v dějinách. V první řadě potřebují získat znalosti o svých
občanech a přesně tohle tyto programy dělají. Vnímám to jako nejvážnější hrozbu pro demokracie po
celém světě.“

Internet byl již od počátku vytvořen zpravodajskými službami. Z počátku na něm panovala svoboda
názorů a určitý stupeň svobody. Jakmile si na něj lidé zvykli a začali jej masově používat, stal se
předmětem špehování a sběru citlivých dat od těchto bezpečnostních agentur. V současné době
můžeme vidět, jak internet slouží k umlčování a věznění oponentů, „bojem proti dezinformacím“ a v
budoucnu k nastolení kreditního systému v rámci NWO.

Celý dokument v čestině můžete shlédnout zde:
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